
Hei,
Vi har ikke mottatt noen søknad om utvidelse med tre bur på denne lokaliteten. 
Vi skal imidlertid behandle en dispensasjon fra kommuneplanen, som angår den vedtatte utvidelsen på to bur fra i fjor
sommer i planutvalget 26.2.
Dispensasjonen vil nok bli gitt.
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